
Zápis ze schůzky RC Ostrava dne 17. 6. 2013 
 
 
(Schůzka se po více než půlroční přestávce konala opět v Hotelu Clarion Congress Ostrava) 
 
Přednáška:  Jan Ženatý – Historie přípravy prvních závodů Dakar. 
  
Agenda a diskuse: 

 
1. L. Ženatý: Z rotariánské pošty 

- 31.5. - Dopis guvernéra č. 11 a přílohy – výsledky z konference v Brně 
- 31.5. - Pozvánky na akce – přílohy dopisu guvernéra  
- 14.6. - Návrat klubu do Clarion Congress Hotelu Ostrava 
- 17.6. – Lukáš Plaček – Shelterbox, informace o prvním nasazení 
- 17.6. -  Rotary pošta – 2 pozvánky a informace o Lisabonu 
- 17.6. -  Seznam pro knížku Districtu 2240 a návod k doplnění údajů 

 
2. Plán přednášek: 

- 24.6.- Ostravice, Jeriova vila – výroční schůze RC Ostrava. Začátek v 17 hod., 
garant – L. Ženatý. Dohodnout menu, zjistit účast a další podrobnosti. 
Alternativou dodatku k tradičnímu programu je pozvání B. Bezecného za 
účelem předání Ceny Tomáše Bati. (Náhradní termín pro předání ceny je  
1.7.2013 v Kopřivnici). 

- 1.7. – výjezdní zasedání Kopřivnice – „RYLA 2013“ (garant: Z.Michálek).  
- přednáška Ing.Václav Bazala, MBA „Obchodování na komoditní burze“ 

(garant: J.Bazala) – až na podzim 2013. 
- 8.7. - Lukáš Ženatý je na dovolené a je dohodnuto, že klub v jeho 

nepřítomnosti povede M. Dobiáš. 
 

3. Informace 
- L. Ženatý a J. Zajíc informovali o vyjednaných podmínkách v Clarion 

Congress Hotelu s jeho ředitelem Mgr. Benešem. 
- L. Ženatý slíbil rozeslat všem kolegům ke korekci textový návrh osobních 

údajů  pro Seznam členů na období 2013-2014. 
- V. Adámek – Patricia Benitéz Torrés (naše mexická výměnná studentka) 

odjela dne 17.6.2013 do Prahy. Ráda by se však do ČR v blízké budoucnosti 
vrátila. 
 

4. Plán dalších akcí 
- V. Raška oznámil, že náhradní termínem Muškařských závodů na řece 

Ostravici,  přesunutých pro vysoký průtok vody, je sobota 22. 6. 2013. 
- B. Bezecný – hájenka Klimkovice – Hýlov, odložená oslava narozenin 

(27.2.1926) – Termín bude upřesněn dodatečně. 
- Klub má několik video nahrávek z akcí v minulosti (DVD) 
- Dokončení poslechu nahrávky Dr. J. Černého pro Slovenský rozhlas – 3.část 
- Následným důležitým úkolem klubu bude příprava nové koncepce Stružielky a 

jejího finančního modelu pro další rok.  
 

5. Diskuse 
- Z. Michálek – Informoval o zrušení klubu RC Sheffield Hallam a zdravotním 

stavu našeho čestného člena Johna Gillotta. Bylo dohodnuto napsat Johnovi 
dopis s poděkováním a pozdravem. 

- I. Franc - navrhl urychlit zpracování presentace profilu Pavly Čichoňové, jako 
nezbytného podkladu pro získávání sponzorů jejího studia v Basileji, a jeho 
umístění na linku webových stránek klubu.  



- J. Káš – Pavla by měla mít raději své osobní stránky, které bychom jí pomohli 
urychleně vytvořit. Spojení s RC Ostrava by mohlo mnohým naznačovat, že 
financování jejího pobytu je zajištěno. Pomoc s webovou prezentací nabídl 
Martin Pešat. 

- J. Zajíc – poděkoval jménem klubu za pomoc při financování a organizaci 
Stružielky 2013 K. Paigerovi a V. Adámkovi. Zastává názor, že projekt si 
vydobyl vysoké uznání a jeho zrušení po 20 letech by nemuselo být dobrým 
rozhodnutím. 

- K. Paiger – naši hlavní sponzoři dávají najevo radost z konání Stružielky, ale 
současně by chtěli zahájit nový projekt zaměřený ideově více na budoucnost 
mladé generace. Budeme muset najít rozumný kompromis co nejdříve. 
Musíme každopádně zvážit podání žádosti o podporu z programu „Prazdroj 
lidem“. Konečný termín jejího podání je 30.09.2013. 

- M. Pešat – Připomněl svůj dřívější slib pomoci připravit žádost o financování 
tohoto projektu z prostředků EU. Řešení vidí v přeshraniční spolupráci se 
slovenským nebo polským klubem. Spolupráce se Slovenskem bude zřejmě 
rychlejším řešením. 

- V. Adámek – podal svědectví o velmi silném přání účastníků Stružielky 2013 (i 
jejích slovenských spoluorganizátorů) pokračovat v projektu. Za tímto účelem 
navrhl pozvání zástupců RC Žilina k rozhovoru na toto téma. Nejvhodnějším 
termínem by byla naše schůzka v Kopřivnici dne 1.7.2013 od 17 hod. 

- R. Klančík – informoval o počtu přijímaných i vysílaných studentů 
v následujícím rotariánském roce.  

- I. Franc – vyjádřil názor, že dohledání údajů o zapomenutých projektech klubu 
za širší účasti všech členů není příliš produktivním postupem. Rozhodl se 
proto pověřit vybrané členy úkolem „ohařů“, pátrajících po chybějících 
informacích konkrétních projektů.  Pro tento úkol žádá pomoc a pochopení 
klubových kolegů. 

- K. Paiger – letošní ročník „Výcviku psů pro nevidomé“ přinesl některé starosti, 
způsobené jeho poněkud volnější organizací. V příštím roce se tomuto 
projektu musíme věnovat s podstatně vyšší zodpovědností. Měli bychom se 
zamyslet i nad jeho praktickým směrováním. Akce je nyní více přátelským 
setkáním tradičních účastníků než výcvikem vodicích psů. Měli bychom proto 
oslovit asociaci nevidomých nebo příslušné sociální služby a pokusit se 
navrátit tento projekt zpět k původnímu záměru. 
 

 
Zapsal: J. Zajíc  
(s využitím podkladů L. Ženatého). 

 


